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Jak powszechnie wiadomo w naszym, jeÅºdzieckim Å›rodowisku Rada ZwiÄ…zku negatywnie
oceniÅ‚a wykonanie przez zarzÄ…d PZJ budÅ¼etu za rok 2013 (choÄ‡ zapewne sÄ… do dziÅ› i
tacy, którzy nie majÄ… tego Å›wiadomoÅ›ci). I nic dziwnego, deficyt wyniósÅ‚ 597 017 zÅ‚. Takiej
dziury budÅ¼etowej jeszcze nigdy w historii PZJ nie byÅ‚o. Nigdy teÅ¼ nie miaÅ‚ miejsca fakt, aby
Komisja Rewizyjna (bo takÄ… rolÄ™ peÅ‚ni Rada ZwiÄ…zku), oceniÅ‚a negatywne zarzÄ…d.
PisaÅ‚em o tym w tekÅ›cie pt. &bdquo;Å¹le siÄ™ dzieje w paÅ„stwie duÅ„skim&rdquo;.Owo
posiedzenie Rady miaÅ‚o miejsce 26 czerwca. Od tego momentu zaczÄ…Å‚ siÄ™ w Å›rodowisku
ferment. Ludzie zaczÄ™li dyskutowaÄ‡, telefonowaÄ‡, spotykaÄ‡ siÄ™. OczywiÅ›cie gÅ‚ównym
tematem tych rozmów jest, co zrobiÄ‡ z tym piwem, jakiego nawarzyli prezes i zarzÄ…d. 

Kolejna istotna data to 3 wrzeÅ›nia. Tego dnia bowiem majÄ… siÄ™ spotkaÄ‡ w Hermanowie
prezesi OZJ-tów. Jest to spotkanie nieformalne, a wiÄ™c nie wiadomo, czy bÄ™dÄ… wszyscy
prezesi. ByÄ‡ moÅ¼e bÄ™dzie tak, Å¼e ci, którzy nie widzÄ… potrzeby zmiany obecnej wÅ‚adzy,
nie zjawiÄ… siÄ™ na tym spotkaniu. ZjawiÄ… zaÅ› zapewne ci, którzy widzÄ… potrzebÄ™
choÄ‡by przedyskutowanie obecnej sytuacji, i zjawiÄ… siÄ™ ci, którzy sÄ… przekonani, Å¼e
zmiana obecnej ekipy rzÄ…dzÄ…cej jest potrzebna teraz. Teraz, czyli podczas listopadowego
zjazdu, który wg kalendarium ma byÄ‡ tylko sprawozdawczym, ale który na wniosek 1/3 delegatów
moÅ¼e byÄ‡ przeksztaÅ‚cony w nadzwyczajny, wyborczy. Jako wieloletni obserwator Å¼ycia
Å›rodowiska jeÅºdzieckiego wiem o tych ruchach, pomysÅ‚ach i Å›ledzÄ™ je. Wiem, Å¼e
najbardziej radykalni dziaÅ‚acze bÄ™dÄ… forsowaÄ‡ pomysÅ‚, aby odwoÅ‚aÄ‡ obecnego prezesa i
zarzÄ…d (odwoÅ‚ywani muszÄ… byÄ‡ osobno, bo i powoÅ‚ywani byli w osobnych gÅ‚osowaniach).
Mniej radykalni rozwaÅ¼ajÄ… koncepcje czÄ™Å›ciowej wymiany ekipy rzÄ…dzÄ…cej. Ci najmniej
niezadowoleni bÄ™dÄ… chcieli tylko sformuÅ‚owaÄ‡ postulaty, jakie potem naleÅ¼aÅ‚oby na
zjeÅºdzie skierowaÄ‡ pod adresem obecnych wÅ‚adz z klauzulÄ… ich wykonania. A ci, którzy nie
sÄ… niezadowoleni, nie sformuÅ‚ujÄ… nic, bo ich zapewne &ndash; jak juÅ¼ wspomniaÅ‚em
&ndash; w Hermanowie nie bÄ™dzie. WidaÄ‡, Å¼e obecna wÅ‚adza obawia siÄ™ ewentualnych
skutków hermanowskiego spotkania. Åšwiadczy o tym najlepiej list otwarty prezesa PZJ Å•ukasza
Abgarowicza, jaki nieprzypadkowo ukazaÅ‚ siÄ™ na kilka dni przed rokoszem, a który zostaÅ‚
rozesÅ‚any w pierwszym rzÄ™dzie do wszystkich prezesów OZJ-tów.Åšwiadczy o tym jeszcze jeden
element obecnej rzeczywistoÅ›ci. Owa koncepcja czÄ™Å›ciowej wymiany ekipy rzÄ…dzÄ…cej.
OpowiadajÄ… siÄ™ za niÄ… niektórzy dziaÅ‚acze i przedstawiajÄ… jÄ… jako swój pomysÅ‚. Czy
aby na pewno jest to ich pomysÅ‚?Ja ten pomysÅ‚ sÅ‚yszaÅ‚em jeszcze w lipcu z ust osoby&hellip;
stojÄ…cej bardzo blisko prezesa. Tak blisko, Å¼e chyba bliÅ¼ej juÅ¼ siÄ™ nie da. Jako Å¼ywo
przypomina mi to bajeczkÄ™ o dobrym carze i zÅ‚ych bojarach. Skoro lud siÄ™ burzy, to nie ma co
z nim walczyÄ‡. Trzeba go obÅ‚askawiÄ‡. Rzucimy mu na poÅ¼arcie &bdquo;zÅ‚ych&rdquo;
bojarów, ale uratujemy cara. BoÅ¼e chroÅ„ pomazaÅ„ca boÅ¼ego! On niewinawat.Jak wiadomo w
bajki wierzÄ… dzieci, ale zdarza siÄ™, Å¼e wierzÄ… i doroÅ›li. Jak sÄ… naiwni. Ja naiwny nie
jestem. Nie jestem teÅ¼ delegatem, ale gdybym byÅ‚&hellip; JeÅ›li byÅ‚bym wÅ›ród tych, którzy
albo nie widzÄ… potrzeby Å¼adnych zmian, albo sÄ… niezadowoleni, ale nie na tyle, aby
domagaÄ‡ siÄ™ odwoÅ‚ania obecnych wÅ‚adz, to gÅ‚osowaÅ‚bym przeciwko wnioskowi o votum
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nieufnoÅ›ci. Mowa oczywiÅ›cie o hipotetycznej sytuacji, jeÅ›li dojdzie do nadzwyczajnego zjazdu
wyborczego.JeÅ›li zaÅ› byÅ‚bym w gronie tych, którzy uwaÅ¼ajÄ…, Å¼e zmiany sÄ… konieczne, to
gÅ‚osowaÅ‚bym za odwoÅ‚aniem i prezesa, i wszystkich czÅ‚onków zarzÄ…du. JeÅ¼eli
najwiÄ™kszym grzechem obecnej ekipy jest owa wielka dziura budÅ¼etowa, to kto w wiÄ™kszym
stopniu za niÄ… odpowiada? Troje zmarginalizowanych, niewiele majÄ…cych do powiedzenia 
bojarów, czy faktycznie rzÄ…dzÄ…ca dwójka, car i jego zastÄ™pca? Niech kaÅ¼dy z PaÅ„stwa
czytajÄ…cych ten tekst sam sobie odpowie na to pytanie.Marek Szewczyk
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